
Zápis ze zasedání ŠR konaného dne 16. prosince 2010 

 

Účast: 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru) - drmota@gymnsostelc.cz 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

Ing. Miroslav Nosek (zástupce rodičů) – minosek@volny.cz 

PaedDr. Věra Zadinová (zástupce pedagogického sboru) - zadinova@gymnsostelc.cz 

Eva Cupáková (zástupce zřizovatele) – eva.cupakova@telc-etc.cz 

Jitka Jakobsová (zástupce rodičů) – jitkajakobsova@seznam.cz 

 

Přizvaní hosté: 

RNDr. Stanislav Máca (ředitel školy) – maca@gymnsostelc.cz 

Ing. Bohumír Krejčí (zástupce ředitele) – krejci@gymnsostelc.cz 

Ing. Lubomír Stejskal (zástupce ředitele) – stejskal@gymnsostelc.cz 

 

Omluveni: - 

 

Neomluveni: - 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Příspěvek ředitele školy 

3. Usnesení ŠR k otázce redukce počtu škol v kraji 

4. Plán činnosti pro rok 2011 

5. Diskuse 

 

ad 1) 

Mgr. Drmota: 

– přivítání přítomných, seznámení s programem 

ad 2) 

Ředitel školy, dr.Máca: 

- požádal o stanovisko ŠR k záměru kraje na snižování počtu tříd a škol v kraji Vysočina (dohodnuta 

forma Usnesení) 



- informoval o ukončení nájemního vztahu nebytových prostor mezi Masarykovou univerzitou a GOB 

a SOŠ k 31.12.2010 

- informoval o průběhu a výsledcích Vlastního hodnocení školy 

- informoval o úspěších absolventů školy 

- informoval o vzniku a začátku fungování Studentského parlamentu 

- informoval o průběhu Dne otevřených dveří (zájem předběžně slibný, nad úrovní předchozího 

školního roku) a o podmínkách přijímacího řízení 

- poskytl členům ŠR ukázku školního časopisu a předal ukázkový výtisk Výroční zprávy za předchozí 

školní rok 

- informoval o výsledcích studentů školy v rámci MAG´10 a o průběhu zkoušky 

- informoval o dosavadní realizaci zahraničních zájezdů 

ad 3) 

- zásadní otázkou je udržení osmiletého a čtyřletého gymnázia i jednoho oboru SOŠ 

- přijato Usnesení (hlasováním jednohlasně schváleno následující znění): 

1. Školská rada podporuje záměr školy stabilizovat počet tříd na 16, a to 8 tříd oboru 79-41-K/81 

gymnázium (osmileté), 4 tříd oboru 79-41-K/81 Gymnázium (čtyřleté) a 4 tříd oboru 63-41-M/01 

Ekonomika a podnikání a je proti dalšímu snižování počtu tříd v jednotlivých oborech. 

2. Školská rada je zásadně proti rušení nabízených oborů, tj. 79-41-K/81 Gymnázium (osmileté), 79-

41-K/81 Gymnázium (čtyřleté) a 63-41-M/01 Ekonomika a podnikání. 

- ŠR se dohodla v případě nutnosti vzhledem k vývoji výše uvedené problematiky svolat mimořádné 

jednání 

ad 4) 

Změna plánu jednání ŠR na harmonogram: 

- jaro (informace o průběhu přijímacích zkoušek a stavu studentů pro další školní rok) 

- začátek září (schválení návrhu rozpočtu a Výroční zprávy) 

ad 5) 

Mgr. Fabeš: 

– komentoval vazbu mezi realizací přístavby areálu Hradecká a existencí GOB a SOŠ ve stávajícím 

rozsahu, vzhledem k danému nutno udržet plánovaný počet tříd GOB a SOŠ 

 

 

 

Zapsal: J. Drmota 


